

مجموعة الفخامة العالمية WORLD LUXURY GROUP®

PRESS RELEASE

CRYSTAL SKYE: Are attending the American Express World Luxury Expo Jeddah 2017 – RITZ-CARLTON, 4-6 October

24/08/2017

بيان صحفي

«كريستل سكاي»: تشارك في معرض الفخامة العالمية «أمريكان إكسبريس» بجدة 2017، ريتز كارلتون في الفترة من 4-6 أكتوبر

2017/08/24



JEDDAH: KINGDOM OF SAUDI ARABIA

BRIEF OUTLINE

CRYSTAL SKYE: Their team will be showcasing at the American Express World Luxury Expo Jeddah 2017 – RITZ-CARLTON, 4-6 October

PROFILE

Her tables are set, linens pressed, high-tech amenities wired, and SkyeButlers suited and at your service.

The largest and most spacious private tour jet in the world.

جدة: المملكة العربية السعودية

لمحة تعريفية

«كريستل سكاي»: تشارك في معرض الفخامة العالمية ، ريتز كارلتون في الفترة 2017 «أمريكان إكسبريس» بجدة أكتوبر 4-6 من

نبذة سريعة

تم إعداد الطاولات، وتنسيق المفروشات، والتأكد من اتصال كافة وسائل الراحة ذات التقنية الفائقة، وصارت «سكايبوتلز» جاهزة لخدمتك.

إنها أكبر وأوسع طائرة جولات خاصة في العالم.

مجموعة الفخامة العالمية WORLD LUXURY GROUP®

You may have read about the custom details of this Boeing 777-200LR that have already broken new ground in the luxury aviation industry – the 200+-bottle wine cellar, lie-flat seating with plush linens, 26-inch flat-screen HD TVs at every seat, even the lavatories create an elegant space above the clouds.

Discover complete freedom and flexibility when planning your next major event or Celebration with Crystal Skye.

Ideal for weddings, extended family vacations, or corporate incentive trips.

Hashtag: #WORLDSLUXURYEX

ENDS:

ربما تكون قد قرأت عن تفاصيل تصميم هذه الطائرة من طراز بوينغ 777-200LR، والتي كسرت الحواجز وفتحت أفقاً جديدة لصناعة الطيران الفاخر - كقبو النبيذ الذي يتسع لما يزيد عن 200 زجاجة، والمقاعد القابلة للطي التي تغطيها أفخم المفروشات، وشاشات التلفزيون المسطحة عالية الدقة بحجم 26 بوصة الموجودة في كل مقعد، حتى دورات المياه تمثل ركناً أنيقاً فوق السحاب.

اكتشف الحرية التامة والمرونة الكاملة عند التخطيط لإقامة مناسبتك أو احتفالك المقبل مع «كريستال سكاى».

إنها اختيار مثالي لحفلات الزفاف، والاجازات العائلية الطويلة، أو الرحلات التحفيزية للشركات.

الوسم: #WORLDSLUXURYEX

نهاية البيان:

COMPANY (NOTES TO EDITORS)

About World Luxury Group:

World Luxury Group is the corporate head office for the executive production team of the World Luxury Expo series of events across the Middle East and Asia.

For more information:

enquiries@world-luxury-group.com

الشركة (ملاحظات إلى المحررين)

نبذة عن مجموعة الفخامة العالمية:

مجموعة الفخامة العالمية هي مكتب الشركة الرئيسي لفريق الإنتاج التنفيذي المسؤول عن تنظيم سلسلة وفعاليات معرض الفخامة العالمي في جميع أنحاء الشرق الأوسط وآسيا.
لمزيد من المعلومات:

مجموعة الفخامة العالمية WORLD LUXURY GROUP®

ISSUED BY:

Press Office - World Luxury Group
Additional image requests to:-

صدر البيان عن:

مكتب الصحافة - مجموعة الفخامة العالمية
لطلب صورة إضافية، يرجى الاتصال بنا عن طريق
بريدنا الإلكتروني أو زيارة موقعنا الرسمي:-

davidlewis@world-luxury-group.com
www.world-luxury-group.com